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PROTOKÓŁ Nr  XXV/2012 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 21 maja 2012r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych.  Nieobecny radny: Andrzej Modrzejewski. Spóźniony 

radny: Jerzy Kania. Początkowo obecnych 19 radnych. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 9:00 otworzył sesję stwierdzając jej prawomocność, 

− odczytał aktualny porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. WyróŜnienie straŜników StraŜy Miejskiej w Szczecinku. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2012 rok.  

5. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2012-2025. 

6. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Koszalińska-1” w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jezioro 

Trzesiecko” w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Polna-3” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie  Miasta Szczecinka w  2012 roku. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Programu ochrony środowiska dla Miasta Szczecinek”. 

11. Uchwała w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

w formie usług domowych i pielęgnacyjnych oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

12. Uchwała w sprawie przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny na lata 2012 – 2014. 

13. Uchwała w sprawie gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie na lata 2012-2018. 

14. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Miasta Szczecinek. 

15. Uchwała w sprawie powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników. 

16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

18. Wnioski i zapytania radnych. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Protokół z poprzedniej sesji został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie 19 głosami „za”. 

 

 

 



 2

Ad.3. 

Grzegorz Grondys Komendant Stra Ŝy Miejskiej w Szczecinku: 

− przedstawił i omówił prezentację multimedialną dot. działalności szczecineckiej StraŜy Miejskiej,  

− przypomniał genezę jej powołania, kolejne lata funkcjonowania oraz strukturę organizacyjną. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przyznał, iŜ pierwotnie postulował o zlikwidowanie tej formacji, ale po dofinansowaniu działalności 

StraŜy Miejskiej i poszerzeniu zakresu jej zadań zmienił zdanie, 

− wręczył listy wyróŜniające funkcjonariuszom StraŜy Miejskiej oraz jej obecnemu i pierwszemu 

Komendantowi, Ŝycząc wielu kolejnych sukcesów w pracy zawodowej i w Ŝyciu prywatnym. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przekazał wyróŜnionym osobom Ŝyczenia od Rady Miasta Szczecinek. 

 

Ad.4. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Wiceprzewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/198/2012  

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2012 rok. 

 

Ad.5. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Wiesław Drewnowski Wiceprzewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/199/2012 

 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2012-2025. 
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Ad.6. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/200/2012  

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego  

obszaru „Koszali ńska-1” w Szczecinku.  

Ad.7. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Roman Matuszak radny; 

− stwierdził, Ŝe wczytał się w plan i uwaŜa, Ŝe dopuszczenie w planie urbanizacji brzegu jeziora  

nie poprawi stanu jeziora, a moŜe nawet go pogorszy, 

− uwaŜa, Ŝe to rozwiązanie nie trafne. 

 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odpowiadając na uwagę radnego Romana Matuszaka stwierdził, Ŝe jeśli radny wczytał się w plan to 

wie,  Ŝe nie zmienia on urbanizacji brzegu jeziora, i Ŝe wielkość zabudowy jest utrzymana, 

− obecnie wskazuje się miejsca, gdzie moŜe wystąpić zabudowa, 

− proponowany plan zapobiega wielkopowierzchniowej zabudowie brzegu jeziora od strony miasta, 

− uwagi radnego są więc nie trafne, poniewaŜ intensywność zabudowy brzegu jest utrzymana, a 

wskazuje się tylko miejsca tej zabudowy. 

 

Roman Matuszak radny; 

− w planie, oprócz tego co powiedział Burmistrz znalazły się nowe elementy, 

− dopuszcza się lokalizację kładki ciągu pieszo-rowerowego oraz system połączeń kolejki linowej 

łączącej brzegi jeziora, 

− moŜe to przynieść atrakcyjność turystyczną Szczecinka, ale trzeba zwrócić szczególną uwagę na stan 

czystości jeziora, 

− plan to szczegółowo określa, ale jego zdaniem jest to uszczegółowienie negatywne. 
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Do zebranych dołączył spóźniony radny Jerzy Kania. Od tej pory obecnych na sesji 20 radnych. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uwaŜa, Ŝe zapisy dotyczące wskazania miejsc urbanizacji brzegu jeziora są potrzebne, tak samo jak 

zapis o kładce i kolejce linowej, 

− samo zapisanie w planie takiej moŜliwości nie oznacza jeszcze, Ŝe one powstaną, 

− zatoczka przy Świątkach, gdzie mogła będzie powstać kładka pieszo-rowerowa moŜe stworzyć 

enklawę np. dla wędkarzy, 

− wiele osób taki pomysł wyśmiewa, ale zamiast dostać się na drugą stronę jeziora samochodem, 

szybciej i ekonomiczniej byłoby kolejką elektryczną, 

− nie widzi więc logiki w wypowiedzi radnego. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta; 

− nie wierzy, Ŝe rozmówcy dadzą się przekonać, dlatego proponuje poprzestanie na dotychczasowych 

wypowiedziach. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uwaŜa, Ŝe to pomysł bardzo oryginalny, tylko rodzi się pytanie, czy najwaŜniejsze problemy miasta są 

juŜ rozwiązane ? 

− jest dobrze rozbudowana sieć ścieŜek rowerowych, 

− a jak to się będzie miało do opłacalności ? 

− kontrowersje faktycznie budzi sprawa zastrzeŜeń co do stanu jeziora, który moŜe się pogorszyć. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jest zaskoczony stanowiskiem radnej, poniewaŜ uwaŜa, Ŝe powinna być zainteresowana 

zastąpieniem transportu spalinowego transportem elektrycznym, 

− poza tym, biała flota to statki-tramwaje wodne cumujące przy przystankach wodnych po obu stronach 

jeziora, a nie zajmujące się jedynie dowoŜeniem turystów tylko na drugi brzeg, 

− zbudowanie kładki nie wyłączyłoby korzystania ze ścieŜek rowerowych. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− jest przeciwna jakimkolwiek ingerencjom w jezioro. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe ma problem ze zrozumieniem toku myślenia radnej. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− pochwalił wizję strefy brzegowej jeziora, 

− osobiście pomysł mu się podoba. 
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Roman Matuszak radny; 

− to tylko plan, który stwarza moŜliwość, jednak nie wykluczone, Ŝe ktoś to przedsięwzięcie będzie 

chciał zrealizować, 

− tylko uchwalenie planu da moŜliwość takiej a nie innej zabudowy brzegu jeziora, a to decyzja radnych, 

− Burmistrz dąŜy do turystycznego zagospodarowania brzegu jeziora nie patrząc na to, w jaki sposób 

wpłynie to na przyrodę i jezioro, 

− radni muszą dbać takŜe o stan wód jeziora. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− po raz któryś rozmawia się o perspektywach rozwoju miasta, 

− to subiektywne odczucie kaŜdego, jak widzi miasto za 15-20 lat, 

− trzeba uwzględniać moŜliwości rozwoju w przyszłości, 

− rozwój miasta Szczecinek to rozwój turystyczny, 

− rozumie, Ŝe są wątpliwości, gdy wprowadza się coś nowego, 

− przez wiele lat na jeziorze nic się nie działo, a teraz zaczyna. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− słuchając niektórych wypowiedzi moŜna odnieść wraŜenie, Ŝe plan zagraŜa wodom jeziora, 

− jednak proponowane rozwiązania nie pozwalają na dowolne zagospodarowanie, ale w ściśle 

określonych miejscach o ściśle określonych wymiarach, 

− obecnie jest obowiązek przeciwdziałania ingerencji w przyrodę,  

− teraz przyroda ma być chroniona tak, jak na to zasługuje. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− podziękował radnemu Januszowi Rautszko za wypowiedź, 

− jezioro jest urbanizowane bardzo konsekwentnie, 

− mówi się, Ŝe Burmistrz nie dba o jezioro, a jest zupełnie odwrotnie, 

− chce, aby w Szczecinku powstało ogólnopolskie centrum rewitalizacji jezior, 

− budowa kładki nad jeziorem nie ma Ŝadnego negatywnego wpływu na stan jeziora. 

 

Katarzyna Dud ź radna: 

− dziwi się, Ŝe ten plan wzbudza takie emocje, poniewaŜ na posiedzeniu Komisji proponowane zmiany 

zostały omówione i wyjaśnione, Ŝe zostały bardzo starannie przemyślane i przygotowane. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/201/2012  

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego  

„Jezioro Trzesiecko” w Szczecinku. 
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Obrady opuścił radny Janusz Rautszko. Od tej chwili na sesji obecnych 19 radnych. 

 

Ad.8. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/202/2012  

sprawie zmiany uchwały Nr XXI/174/2012 Rady Miasta Szczecinek z dnia  

6 lutego 2012r. w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Polna-3” w Szczeci nku. 

 

Ad.9. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zwrócił uwagę, Ŝe w załączniku nr 3 dotyczącym Mysiej Wyspy zaznaczona jest tylko strefa dla  

nie umiejących pływać,  

− zapytał, czy to oznacza, Ŝe nie będzie strefy dla umiejących pływać ? 

− twierdzi, Ŝe powinna być i dla nie umiejących pływać i dla umiejących. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− osoby, które potrafią pływać przejdą przez strefę dla nie umiejących, i popłyną, 

− ale faktycznie w załączniku strefy dla umiejących pływać nie zaznaczono. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− powinny być dwie strefy, skoro jednej nie ma, to nie jest to kąpielisko, tylko miejsce do kąpania. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz. 9:55 zarządził pięciominutową przerwę w celu wyjaśnienia omawianej kwestii. 
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Obrady wznowiono po przerwie o godz. 10:00. Obecnych 19 radnych.  

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− po konsultacji z mecenasem Czesławem Podkowiakiem wyjaśnił, Ŝe nie ma przepisu określającego 

strefy ani ile ma ich być, 

− wyjaśnił, Ŝe po zlikwidowaniu dalb będzie tam równieŜ strefa dla umiejących pływać, 

− kąpielisko zacznie funkcjonować od 25.06.2012r. 

 

Anna Mista Dyrektor  Wydziału Komunalnego: 

− zgłosiła uwagę dotyczącą konieczności ujednolicenia nazewnictwa, poniewaŜ w jednym załączniku 

uŜyto określenia „pas bezpieczeństwa”, a  winnym miejscu nazwy „strefa”,  

− proponuje przyjęcie nazwy „strefa”. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe nie jest to poprawka, tylko uwaga dotycząca ujednolicenia zapisów, 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/203/2012  

w sprawie okre ślenia wykazu k ąpielisk na terenie  Miasta Szczecinka w  2012 roku.  

 

Ad.10. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Marek Ogrodzi ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 3 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw”, 

− wyjaśnił, Ŝe kaŜda gmina musi taki program sporządzić, 

− program pozwoli nadać kierunek działaniom proekologicznym, 

− nie jest to zmiana poprzedniej propozycji, ale jej uaktualnienie. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− zgłosiła chęć zabrania głosu. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zdając sobie sprawę z waŜności omawianego problemu dla radnej, poprosił o maksymalnie  

5 minutowe wystąpienie, prosząc o zmieszczenie się z zabraniem głosu w tym limicie czasowym. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uwaŜa, Ŝe problem jest waŜny nie tylko dla niej, 

− jej zdaniem zabrakło rzetelnej analizy,  

− przedstawiła najistotniejsze według niej uwagi, 
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− nie zgadza się z zapisem, Ŝe największy udział w emisji pyłu PM10 mają mieszkańcy Szczecinka, 

− sam autor programu sobie zaprzecza pisząc, iŜ wzrosła liczba gospodarstw domowych ogrzewanych 

gazem, co spowodowało zmniejszenie ilości pyłu, 

− z programu z 2005r. wynika, Ŝe głównym źródłem zanieczyszczeń powietrza nad miastem są 

zanieczyszczenia przemysłowe i komunikacyjne, a rola mieszkańców niewielka, 

− co się stało, Ŝe teraz przedstawia się to inaczej ? 

− dane pochodzące od WIOŚ mówią, Ŝe przekroczenie pyłu na naszym terenie wzrasta, co jest 

sprzeczne z programem, 

− potrzebna jest informacja, ile pyłu emitują poszczególne zakłady, 

− w programie pominięto zupełnie formaldehyd, z jakiej przyczyny tak się stało ? 

− uwaŜa, Ŝe w programie powinien znaleźć się zapis dotyczący formaldehydu, 

− w programie brak jest równieŜ zapisu dotyczącego zakładów, w których mogą wystąpić awarie, 

− z programu wynika, Ŝe na terenie miasta nie ma terenów zanieczyszczonych, a co z hałdą ? 

− to tylko niektóre uwagi, jest ich więcej, tego co istotne w omawianym dokumencie zabrakło, 

− nie zgadza się z twierdzeniem, Ŝe to dokument o charakterze ogólnym,  

− skoro został opłacony z pieniędzy mieszkańców, to powinien być solidny i dokładny. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypomniał, Ŝe poprzednia propozycja nowego programu nie została uchwalona, a obecna zawiera 

uaktualnienie danych. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w programie mowa jest o wodach jeziora i o tym, co się z jeziorem Trzesiecko robi, 

− pokazując stan na dzień dzisiejszy autorzy programu napisali, Ŝe zaliczają go do umiarkowanego,  

− w programie powinna znaleźć się wzmianka, co dalej z jeziorem robić, a tego nie ma, 

− trzeba zastosować nowe rozwiązania, a brakuje ich w programie, nie ma wzmianki na ten temat. 

 

Roman Miazga radny: 

− proponuje przyjąć program z nadzieją, Ŝe przyczyni się to do poprawy stanu powietrza. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgadza się z zastrzeŜeniami radnej Joanny Pawłowicz, Ŝe program z pewnością nie jest doskonały, 

− ale gdyby chcieć zamieścić w tym programie wszystko, co chciałoby się zawrzeć, to dopiero byłby 

niedoskonały dokument, 

− program zawiera uaktualnione dane,  

− jest w nim odesłanie do programu ochrony powietrza, 

− prawdopodobnie nie ujęto zapisów dotyczących formaldehydu, poniewaŜ nie ma norm odniesienia, 

− moŜna to było umieścić w programie, ale program naleŜy przyjąć, 

− uwaŜa, Ŝe program większego znaczenia nie ma,  

− program ochrony powietrza to dokument przeszło 100 stronicowy, gdyby go zamieścić w omawianym 

dokumencie, to byłoby to wszystko nie czytelne, 
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− w poprzednim programie były inne zapisy, ale obecnie są nowe dane, z którymi nie moŜna 

polemizować, 

− odnośnie uwag radnego Romana Matuszaka co dalej z jeziorem, kto ma na to odpowiedzieć ? czy 

radny potrafi wskazać taką osobę z imienia i nazwiska ? 

− zaproszono do współpracy naukowców i instytucje naukowe, którzy nad tym problemem pracują,  

− z kilkoma z nich podpisano juŜ listy intencyjne o współpracy, 

− radny chce, Ŝeby w programie zapisać coś dokładnie, ale to program wielokierunkowy, 

− przyroda się bardzo szybko degraduje, ale odtwarzanie jej trwa latami, 

− w programie jest opisany stan wód, a to, w jakie działania będzie się miasto angaŜować, będzie 

wynikało z opinii naukowców, 

− proponuje przyjąć program. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− uwaŜa, Ŝe w swoim wystąpieniu przedstawiła konkretne argumenty, a nie tylko ogólniki, 

− Ŝałuje, Ŝe skoro program był poprawiany, to radni nie zostali zaproszeni do prac nad poprawkami. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w tematyce jeziora chodziło mu o to, Ŝeby w programie ujęto szeroką współpracę z róŜnymi 

instytucjami, gdyby wiedział, Ŝe taka współpraca jest inicjowana, to swoich pytań pewnie by nie zadał, 

− na s.60 programu jest zapis dotyczący gospodarki wodnościekowej przy ul. Polnej, zapytał o co w tej 

kwestii chodzi ? 

− zwrócił uwagę, Ŝe program zawiera dane z 2011r. i z 2012r.,a  data jego sporządzenia to październik 

2010r., czy to się nie kłóci ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− sam teŜ to zauwaŜył, na tym polega pewna niespójność tego programu, 

− jeśli chodzi o zapis na s. 60, nie wie o co chodzi. 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z o.o.: 

− stwierdziła, Ŝe to chyba pomyłka. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunikacyjnego: 

− wyjaśniła, Ŝe chodzi o odcinek ul. Polnej, gdzie mieszkańcy sami budowali przyłącza wodne. 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z o.o.: 

− wyjaśniła, Ŝe to juŜ zostało zrealizowane. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− projekt programu pochodzi z 2010r. ale jest uzupełniony o uaktualnione dane. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− PWiK przejęło ścieki komunalne i zlikwidowało szamba. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących 

się” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/204/2012  

w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Programu ochrony  środowiska dla Miasta Szczecinek”. 

 

Ad.11. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− projekt uchwały został opracowany na wniosek MOPS. 

 

Marta Niewczas Dyrektor MOPS w Szczecinku: 

− przypomniała uzasadnienie projektu uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zgłosił poprawkę do paragrafu 7 ust.2 polegającą na wpisaniu zamiast XXX/356/09, nr XXX/365/09. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały  

z uwzględnieniem przegłosowanej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw”  podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/205/2012  

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odp łatno ści za usługi opieku ńcze w formie 

usług domowych i piel ęgnacyjnych oraz szczegółowych warunków cz ęściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Ad.12. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/206/2012 

w sprawie przyj ęcia gminnego programu wspierania rodziny na lata 20 12 – 2014. 

 

Ad.13. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

GraŜyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zgłosił poprawki na s.2 i s.5  

− na s. 2 zamiast „2022r.”,  powinno być „2018r.” 

− na s. 5 chodzi o pomyłkę dotyczącą danych statystycznych z MOPS, 

− powinno być „Zgodnie ze statystykami Miejskiego O środka Pomocy Społecznej w Szczecinku ,  

w 2011 roku wydano 17 „Niebieskich kart pomocy społecznej”. Ponadto, w 20 rodzinach zgłoszona 

została przemoc domowa (tj. 52 osoby w rodzinie, w tym 11 dzieci), jednak osoby zgłaszające nie 

chciały wypełnić „Niebieskiej karty”, 

− zaproponował łączne przegłosowanie w/w poprawek. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła zaproponowane poprawki. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały  

z uwzględnieniem przegłosowanych poprawek. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/207/2012  

w sprawie gminnego programu przeciwdziałania  przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy 

w rodzinie na lata 2012-2018. 

 

Ad.14. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/208/2012  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ącej własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.15. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego; 

− Komisja przygotowała projekt uchwały i rekomenduje ją Radzie Miasta do podjęcia. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− skład proponowanego Zespołu jest identyczny jak w przypadku poprzednich wyborów ławników, 

− dokonuje się wyboru uzupełniającego dlatego, Ŝe poprzednio nie było kompletu kandydatów 

spełniających wymogi formalne, 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie  19 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XXIV/209/2012  

w sprawie powołania Zespołu Opiniuj ącego kandydatów na ławników. 

 

 

Ad.16. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, iŜ obecnie moŜe udzielić konkretniejszej odpowiedzi radnej Małgorzacie Golińskiej, na 

zadane przez nią na jednej z poprzednich sesji pytanie, dotyczące kwestii zwrotu subwencji 

oświatowej, 

− oddano pieniądze wykorzystane na oświatę, zwrot nastąpił bez dodatkowych kosztów i odsetek,  

− po odwołaniu do Ministra Finansów i Ministra Edukacji zwrócono mniejszą kwotę, niŜ wykazała 

pierwotnie  kontrola, tzn. zamiast 753.362 tys. zł zwrócono 578.725 tys. zł, czyli o 174.637 tys. zł 

mniej, 

− pieniądze były odłoŜone na ten cel w rezerwie celowej w kwocie 1 mln zł, 

− powoli ta rezerwa jest rozdysponowywana takŜe na inne cele, między innymi na zwrot 69 tys. zł za 

udział miasta w wypłacaniu stypendiów socjalnych dla uczniów, 

− problem dotyczy naliczania 20%-owego udziału gmin w tych stypendiach i obejmuje całą Polskę. 
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Ad.17. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta. 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− zapytał radną Joannę Pawłowicz, czy dotarła do niej jego odpowiedź na jej wystąpienie na 

poprzedniej sesji ?  

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− potwierdziła, Ŝe odpowiedź otrzymała. 

 

Ad.18. Wnioski i zapytania radnych. 

Roman Matuszak radny: 

− na jednej z poprzednich sesji zadał pytanie odnośnie kosztów ponoszonych na publikacje w lokalnych 

mediach, 

− otrzymał odpowiedź od wszystkich jednostek łącznie z Urzędem Miasta, 

− z uzyskanych informacji wynika, Ŝe w sposób zdecydowany najwięcej środków przeznacza się dla TV 

Kablowej GAWEX, a znacznie mniej dla innych mediów, 

− uwaŜa, Ŝe jest to pewna asymetria wydatkowania środków pochodzących z pieniędzy podatników, 

− kolejna kwestia polega na tym, Ŝe radni Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej wnioskowali  

o sfinansowanie budowy dachu hospicjum w kwocie ok.40 tys. zł i otrzymali odpowiedź, Ŝe są 

wątpliwości co do wizji pozyskiwania środków na funkcjonowanie hospicjum po jego wybudowaniu, 

− zapytał, czy stanowisko Burmistrza w tej kwestii się zmieniło ? 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− nie moŜna było przygotować projektu uchwały w tej kwestii, poniewaŜ sprawa propozycji przesunięć 

budŜetowych naleŜy do kompetencji Burmistrza. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeŜeli chodzi o koszty mediów, to wyjaśniał juŜ poprzednio, Ŝe rola poszczególnych mediów nie jest 

równa, oraz Ŝe nie ma obowiązku korzystania z usług mediów po równo, 

− TV Kablowa GAWEX ma zdecydowanie większy zasięg, niŜ TV Kablowa ZACHÓD, 

− w mediach są zamieszczane między innymi ogłoszenia o przetargach, 

− jest zwolennikiem programów samorządowych, informujących o tym, co się w mieście dzieje, 

− nie jest zainteresowany współpracą z tygodnikiem TEMAT, który „opluwa” władze samorządowe,  

nie widzi w takim rozwiązaniu logiki, 

− jeśli chodzi o hospicjum to jest wielkim zwolennikiem tego, aby ono powstało, ale uwaŜa, Ŝe wpierw 

trzeba przewidzieć formy finansowania jego funkcjonowania, 

− nie zna takiego planu, jeśli to zostanie wykazane, to nie wyklucza wsparcia z budŜetu miasta. 

 

Joanna Pawłowicz radna; 

− to dobrze, Ŝe Burmistrz  chce tę sprawę jasno określić, 
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− na ostatniej sesji zadała pytanie dotyczące zajęć szkolnych i pomocy psychologa uczniom  

z orzeczonym stopniem niepełnosprawności, otrzymała odpowiedź, ale złoŜy w tej kwestii poza sesją 

dodatkowe pytanie na piśmie, 

− pojawiła się informacja o zawieszeniu działalności laboratorium mikrobiologii w szczecineckim 

SANEPID-zie, 

− miasto korzysta z pomocy tego laboratorium,  

− choć prowadzenie laboratorium nie naleŜy do zadań miasta, to czy istnieje moŜliwość 

przeciwstawienia się w/w zamiarowi jego zawieszenia, np. w formie listu ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− sprawa dotyczy zamiaru likwidacji tylko części szczecineckiego laboratorium, 

− były juŜ rozmowy w tej kwestii ze Starostą i Wojewodą, 

− podobne ograniczenia nastąpią od 2013r. w całej Polsce i ta kwestia jest juŜ przesądzona, Ŝadne listy 

tu niczego nie zmienią, 

− obecnie rozwaŜane są dwie koncepcje, pierwsza to istnienie dwóch duŜych laboratoriów w Szczecinie 

i Koszalinie, druga to istnienie czterech laboratoriów w Szczecinie, Koszalinie, Kamieniu Pomorskim  

i w Szczecinku, 

− razem ze Starostą optuje za drugą opcją, 

− to nie znaczy, Ŝe laboratorium całkowicie zniknie, zostanie ograniczona jego działalność, nie będzie 

wykonywało zleceń komercyjnych, a jedynie realizowało zadania ustawowe, 

− o tym jednak ostatecznie zdecyduje Wojewoda. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− odnosząc się do wypowiedzi dotyczących budowanego hospicjum, nie zgadza się z tezą, Ŝe dopiero 

poznanie źródeł finansowania jego dalszej działalności moŜe dać podstawę do dofinansowania 

kosztów jego budowy, 

− uwaŜa, Ŝe Miasto wspierając finansowo budowę hospicjum nie bierze odpowiedzialności za jego 

dalsze funkcjonowanie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie zgadza się z wypowiedzią, iŜ wydatkowanie publicznych środków na budowę czegoś, co  

nie będzie potem działać nie byłoby błędem, poniewaŜ jak to potem wytłumaczyć mieszkańcom ? 

− nie jest przeciwny budowie hospicjum i zaleŜy mu na tym, ale przy wydawaniu środków publicznych 

musi to czynić odpowiedzialnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował o interwencji mieszkańców końca ul. Kościuszki, gdzie pojawiają się odory jak  

z oczyszczalni ścieków, 

− czy PWiK coś o tym wie ? 
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Jerzy Kania radny: 

− rozmawiał z przedstawicielami PWiK,  

− poinformował, Ŝe w dniu 19 maja uczestniczył w spotkaniu z Biskupem, na które został oddelegowany 

przez Przewodniczącego Rady Miasta, 

− przekazał radnym podziękowania w imieniu Biskupa. 

 

Beata Pszczoła-Bry ńska Wiceprezes PWiK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− PWiK zajmuje się juŜ kwestią zasygnalizowanych odorów, jest juŜ wyłoniona firma, która się tym 

problemem zajmie, 

− przez okres zimy nie było to problemem, ale obecnie jest, 

− powodem jest zaleganie ścieków z kanalizacji i zbyt mały przepływ. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− na osiedlu „Generalskim” te odory są bardzo odczuwalne i uciąŜliwe, 

− to duŜy problem, 

− złoŜył podziękowania na ręce Prezesa PGK Sp. z o.o. w Szczecinku za sprawne uprzątnięcie 

krzewiastych odrostów przy ul. Kościuszki, 

− zostało to bardzo sprawnie wykonane za co serdecznie dziękuje. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− podziękował radnym za udział w delegacji do Neustrelitz. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− podziękowała Wojciechowi Smolarskiemu i Markowi Albrechtowi z Referatu Ochrony Środowiska 

Urzędu Miasta Szczecinek za pomoc w przeprowadzeniu akcji „Posprzątajmy brzeg jeziora”. 

 

Mirosław Wacławski Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na wyczerpanie porządku sesji zamknął obrady, 

− następna sesja planowana jest na 11 czerwca 2012r. 

 

Obrady zakończono o godz. 11:10. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodniczący Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Mirosław Wacławski: 


